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ЗАПИСНИК 
са 23. сједнице Дома народа 

Парламентарне скупштине Босне и Херцеговине, 
одржане 04. 12. 2008. године 

 
Сједница је почела у 11 часова. 
  
Сједници је предсједавао Младен Иванић, предсједавајући Дома народа Парламентарне 
скупштине БиХ. 
 
Сједници је присуствовало 14 делегата.  
 
Делегат Сулејман Тихић оправдао је одсуство. 
 
Осим делегата, сједници Дома народа присуствовали су представници Савјета министара 
БиХ, међународних организација и средстава јавног информисања. 
 
Дом народа усвојио  је сљедећи допуњени 
 

Д Н Е В Н И  Р Е Д 
 

1. Одговори на делегатска питања и делегатска питања; 
2. Усвајање Записника са 22. сједнице Дома народа; 
3. Захтјев Савјета министара БиХ за разматрање Предлога закона о измјенама и 

допунама Закона о осигурању депозита у банкама Босне и Херцеговине по хитном 
поступку, у складу са чланом 122. Пословника; 

4. Захтјев Савјета министара БиХ за разматрање Предлога закона о допунама Закона о 
порезу на додату вриједност по хитном поступку, у складу са чланом 122. 
Пословника; 

5. Предлог кодекса понашања посланика и делегата у Парламентарној скупштини БиХ 
(друго читање), предлагач: Заједничка комисија за људска права, права дјетета, младе, 
имиграције, избјеглице, азил и етику; 

6. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о спорту у Босни и Херцеговини 
(друго читање), предлагач: Уставноправна комисија; 

7. Предлог закона о измјени Закона о класификацији дјелатности у Босни и Херцеговини 
(друго читање), предлагач: Савјет министара БиХ;  

8. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о Обавјештајно-безбједносној 
агенцији БиХ (прво читање), предлагач: Заједничка безбједносно-обавјештајна 
комисија за надзор над радом ОБАБиХ; 

9. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о заштити тајних података (прво 
читање), предлагач: Заједничка безбједносно-обавјештајна комисија за надзор над 
радом ОБАБиХ; 

10. Предлог закона о малољетним починиоцима кривичних дјела и кривичноправној 
заштити дјеце и малољетника (прво читање), предлагач: Савјет министара БиХ; 
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11. Предлог закона о заштити и добробити животиња (прво читање), предлагач: Савјет 

министара БиХ;  
12. Извјештај о извршењу Буџета институција БиХ и међународних обавеза БиХ за 

период I-XII 2007. године;  
13. Информација о стању у области имовинских деликата у Босни и Херцеговини, са 

нагласком на кривично дјело отуђење возила у 2006. и 2007. години и у првих шест 
мјесеци 2008. године;  

14. Извјештај Заједничке комисије за усаглашавање предлога за именовање омбдусмена у 
Институцију омбудсмена за људска права Босне и Херцеговине;  

15. Извјештај Заједничке комисије за усаглашавање предлога за именовање замјеника 
генералног ревизора; 

16. Извјештај о раду Државне комисије за ревизију одлука о натурализацији страних 
држављана у БиХ за период од  01.01.2008. до 30.06.2008. године;  

17. Привремени извјештај о раду Интерресорне радне групе на изради Предлога закона 
о имунитету;  

18. Годишњи извјештај о напретку (праћење спровођења Акционог плана 1 Стратегије 
реформе јавне управе у Босни и Херцеговини - материјали Савјета министара БиХ); 

19. Декларација о доброј управи, предлагач: Представнички дом; 
20. Предлог закључака поводом Информације о кривичним дјелима против живота и 

тијела, са нагласком на насиље у породици за 2006. и 2007. годину те тенденцијама у 
прва три мјесеца 2008. године; 

21. Избор чланова Управног одбора Агенције за развој високог образовања и 
обезбјеђивање квалитета (Ранг-листа Савјета министара БиХ); 

22. Захтјев уставноправних комисија оба дома Парламентарне скупштине БиХ за давање 
овлашћења за утврђивање пречишћеног текста Закона о Суду БиХ и Закона о 
Тужилаштву БиХ; 

23. Иницијатива за израду новог закона о јавним набавама БиХ – предлагач: делегат 
Душанка Мајкић; 

24. Давање сагласности за ратификацију Споразума о кредиту између Босне и 
Херцеговине, коју заступа Министарство финансија и трезора, и BANK AUSTRIA 
CREDITANSTALT AG  - Пројекат изградње водовода Фојница-Кисељак и 
канализационог колектора Лепеница-Кисељак;  

25. Давање сагласности за ратификацију Споразума између Босне и Херцеговине и 
Савјета министара Републике Албаније о реципрочном унапређењу и заштити 
инвестиција; 

26. Давање сагласности за ратификацију Уговора о финансирању између Босне и 
Херцеговионе и Федерације Босне и Херцеговине и Европске инвестиционе банке – 
Пројекат водовода и канализације у Федерацији БиХ; 

27. Давање сагласности за ратификацију Европског споразума о достављању молби за 
правну помоћ; 

28. Именовање чланова у Ад хок комисију за израду измјена и допуна као и 
пречишћеног текста Пословника Дома народа. 

 
 Ад. - 1. Одговори на  делегатска питања и делегатска питања 
 

Одговоре на делегатска питање добили су: Душанка Мајкић - на питања постављена 
на 21. сједници, Хилмо Неимарлија - на питање постављено на 19. сједници, Слободан 
Шараба - на  питање постављено на 22 сједници, и Рудо Видовић - на питање постављено на 
19. сједници Дома народа.  
 
Делегат Душанка Мајкић и делегат Рудо Видовић изјаснили су се да су задовољни добијеним 
одговором. 
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Делегат Слободан Шараба изјаснио се да није задовољан добијеним одговором, док се 
делегат Хилмо Неимарлија изјаснио да је дјелимично задовољан добијеним одговором на 
постављено питање. 
 
Делегат Душанка Мајкић поставила је сљедеће питање Државној агенцији за истраге и 
заштиту: 

''1. Колико је људи  укупно ангажовано на обезбјеђењу  лица и објеката на државном  
     нивоу?  Колики је укупан износ финансијских средстава  и колико је укупно људи  
     било ангажовао у 2007. години за обављање ових послова? 

 
1. Колико је средстава  утрошено у  2008. години  за обезбјеђивање лица и објеката   и 

колико је људи  било ангажовано за реализацију ове обавезе (приказати стање на дан 
30. 09. 2008. и  дати процјену  до краја 2008. године).   

 
2. Колико је средстава планирано у 2009. години за ове намјене и колико је људи 

планирано за реализацију ове обавезе?''   
 
Делегат Слободан Шараба поставио је сљедеће питање Савјету министара БиХ и 
Заједничком колегијуму оба дома Парламентарне скупштине БиХ: 
 

''1. Шта Савјет министара намјерава да учини како би зауставио даљу крађу електричне  
     енергије из система ХЕТ-а од стране Хрватске електропривреде?' 

 
Образложење: 
 
Будући да сам ово питање поставио прије пет мјесеци и да нисам добио никакав 
одговор, а да је у међувремену дуг нарастао на 3,5 милиона kWh (око 200 милиона 
КМ) тражим од Савјета министара да предузме хитне мјере како би зауставио даљу 
штету коју трпи енергетски сектор Републике Српске и Босне и Херцеговине. 

 
 2. Зашто још није извршена расподјела средстава намијењених за повратнике српске  
      националности у општини Равно, а која су одобрена још у првој половини ове године  
      и које је критеријуме користила комисија приликом одређивања коме ће припасти  
      помоћ?' 

 
Образложење: 
 
У првој половини ове године, на нивоу Босне и Херцеговине, а у оквиру реализације 
заједничких пројеката, одобрена су средства за помоћ у обнови девастираних кућа за 
повратнике српске националности у општини Равно, уз рубни појас са општином 
Требиње, у износу од 175. 000 КМ. Иако је грађевинска сезона при крају, још нису 
распоређена ова средства. 

 
3. Када ће бити настављена заједничка сједница оба дома Парламентарне скуштине БиХ 

у вези са информацијом о стању у дипломатско-конзуларној мрежи БиХ? 
 

Образложење: 
 
 С обзиром да је Заједничка сједница оба дома ПСБиХ која је дана 23. 04. 2008;   
прекинута када је почело разматрање ове тачке дневног реда, сматрам да је треба 
наставити одмах или у што скоријем року с обзиром на катастрофално стање у 
појединим дијеловима ове мреже.'' 
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Делегат Иво Миро Јовић поставио је сљедеће питање Министарству одбране БиХ и 
Оружаним снагама БиХ: 
 

''1. Када се може очекивати набавка свечаних одијела за припаднике Оружаних снага 
      Босне и Херцеговине  у војној јединици дувачког оркестра? 
  2. Када ће се почети примјењивати Одлука о унапређењу генерала у Заједничкој 
      команди, која је донесена прије годину дана (чин, плате и сл)?'' 

 
Делегат Божо Рајић поставио је и сљедеће питање Колегијуму Дома народа и Колегијуму 
Секретаријата Парламентарне скупштине БиХ: 
 
''Поводом саге о омбудсменима БиХ, мени лично, као и другим делегатима у Дому народа 
Парламентарне скупштине Босне и Херцеговине, обратио се кандидат за омбудсмена 
г. Мариофил Љубић, да би указао на неправилност у поступку именовања омбудсмена БиХ. 
Господин Мариофил Љубић тврди да је Ад хок комисији, Представничком дому  
Парламентарне скупштине Босне и Херцеговине, као и клубовима делегата, писао и 
упозоравао да је избор омбудсмена измјештен из оквира Закона и да га је неопходно вратити 
у законске оквире, али да му нико од наведених није одговорио. Надаље, он захтијева да се 
испита како је и чијим дјеловањем делегатима у Дому народа, на сједници одржаној  23. јула 
2008. године, речена неистина како Дом народа није добио одлуку Представничког дома 
Парламентарне скупштине БиХ о избору омбудсмена на сједници тог дома одржаној 14. јула 
2008. године. Господин Љубић наводи како је провјерио тај навод и утврдио да је Дом 
народа примио наведену одлуку Представничког дома 15. јула 2008. године преко Писарнице 
Парламентарне скупштине БиХ под бројем 01-50-1-15-32/08. 
 
- Упућујем питање Колегијуму Дома народа и секретару Заједничке службе 

Парламентарне скупштине БиХ: 
 
Јесу ли наводи господина Мариофила Љубића о свјесном сакривању одлуке 
Представничког  дома од делегата Дома народа тачни, и ако јесу, ко је за то одговоран?'' 
 

 
 
 
Делегат Алма Чоло поставила је сљедеће питање Савјету министара БиХ: 
 

''Шта је Савјет министара, односно надлежно Министарство финансија и трезора, 
урадио или има намјеру да уради с циљем заштите запослених у институцијама Босне и 
Херцеговине и њиховог довођења у једнакоправан положај? 
 
 Ово питање постављам због различитог третмана који имају запослене у 
институцијама Босне и Херцеговине по питању висине накнаде за вријеме породиљског 
одсуства, а што има за посљедицу дискриминацију у уживању одређених права, што је 
противно Европској конвенцији о људским правима и основним слободама и Протоколу бр. 
12 уз Европску конвенцију. 
 
 Уживање права у складу са Протоколом бр. 12 треба обезбиједити без 
дискриминације по било којем основу. Ако запослене у институцијама Босне и Херцеговине 
имају право на плату под истим условима, право на остале накнаде (топли оброк, дневнице 
за службени пут и сл.) такође под истим условима, и право на накнаду за вријеме 
породиљског одсуства и њена висина треба да буду уређени под истим условима.''  
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Ад. - 2. Усвајање Записника  са 22. сједнице Дома народа 
 

Дискусија о овој тачки дневног реда није вођена. 
 Дом народа једногласно је усвојио Записник са 22. сједнице Дома народа.   
 
 
Ад. - 3. Захтјев Савјета министара БиХ за разматрање Предлога закона о измјенама и 
              допунама Закона о осигурању депозита у банкама Босне и Херцеговине по  
              хитном поступку, у складу са чланом 122. Пословника 
 

У дискусији о овој тачки дневног реда учествовали су: Душанка Мајкић, Бранко Зрно, 
Слободан Шараба, Божо Рајић, Хазим Ранчић, Адем Ибрахимпашић и представник 
предлагача, Фуад Касумовић. 

Дом народа је, са 13 гласова „за“ и једним гласом „уздржан“. усвојио Захтјев за 
разматрање Предлога закона о измјенама и допунама Закона о осигурању депозита у банкама 
Босне и Херцеговине по хитном поступку. Након тога Закон о измјенама и допунама Закона 
о  осигурању депозита у банкама Босне и Херцеговине усвојен је са 13 гласова „за“ и једним 
гласом „уздржан“, са сљедећим закључком: 

 
Дом народа Парламентарне скупштине БиХ задужује надлежне институције, прије 

свега Савјет министара БиХ, да се ангажују на повећању средства Фонда за осигурање 
депозита и тражи од Савјета министара БиХ да, у најкраћем року, предложи нове измјене и 
допуне Закона којим би се осигурани износ приближио осигураним депозитима у земљама у 
окружењу. 
 
Ад. - 4. Захтјев Савјета министара БиХ за разматрање Предлога закона о допунама 
             Закона о порезу на додату вриједност по хитном поступку, у складу са чланом 

122. Пословника 
 

У дискусији о овој тачки дневног реда учествовала је Душанка Мајкић. 
Дом народа једногласно је усвојио Захтјев за разматрање Предлога закона о допунама 

Закона о порезу на додату вриједност по хитном поступку, након чега је Закон о допунама 
Закона о порезу на додату вриједност једногласно усвојен. 
 
Ад. - 5. Предлог кодекса понашања посланика и делегата у Парламентарној скупштини 
             БиХ (друго читање) - предлагач: Заједничка комисија за људска права, права  
             дјетета, младе, имиграцију, избјеглице, азил и етику 
 
  У дискусији о овој тачки дневнога реда учествовали су: Душанка Мајкић, Божо Рајић, 
Алма Чоло, Адем Ибрахимпашић, Хилмо Неимарлије, Бранко Зрно, Рудо Видовић, Зоран 
Копривица, Хазим Ранчић и Иво Миро Јовић. 
 

Дом народа усвојио је Кодекс понашања посланика и делегата у Парламентарној 
скупштини БиХ са осам амандмана, у идентичном тексту као и Представнички дом. 
 
Ад. - 6.  Предлог закона о измјенама и допунама Закона о спорту у Босни и 
              Херцеговини (друго читање) - предлагач: Уставноправна комисија 
 

Дискусија о овој тачки дневног реда није вођена. 
Због недостатка ентитетске већине биће спроведено усаглашавање у Колегијуму као 

комисији.  
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Ад. - 7. Предлог закона о измјени Закона о класификацији дјелатности у Босни и  
             Херцеговини (друго читање) - предлагач: Савјет министара БиХ  
 

Дискусија о овој тачки дневног реда није вођена. 
Дом народа једногласно је усвојио Закон о измјени Закона о класификацији 

дјелатности у БиХ у предложеном тексту. 
 
 
Ад. - 8. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о Обавјештајно-безбједносној  
             агенцији БиХ (прво читање) - предлагач: Заједничка безбједносно-обавјештајна 
             комисија за надзор над радом Обавјештајно-безбједносне агенције БиХ 
 
  У дискусији о овој тачки дневног реда учествовали су: Душанка Мајкић, Хазим 
Ранчић и Божо Рајић. 
 Дом народа једногласно је усвојио у првом читању Предлог закона о измјенама и 
допунама Закона о Обавјештајно-безбједносној агенцији БиХ. 
 
 
Ад. - 9. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о заштити тајних података  
             (прво читање) - предлагач: Заједничка безбједносно-обавјештајна комисија за  
             надзор над радом Обавјештајно-безбједносне агенције БиХ 
 
  У дискусији о овој тачки дневног реда учествовали су: Душанка Мајкић, Хазим 
Ранчић и Божо Рајић. 
  Дом народа једногласно је усвојио у првом читању Предлог закона о измјенама и 
допунама Закона о заштити тајних података. 
 
Ад. - 10. Предлог закона о малољетним почининиоцима кривичних дјела и 
               кривичноправној заштити дјеце и малољетника (прво читање) – предлагач:  
               Савјет министара БиХ 
 
 У дискусији о овој тачки дневног реда учествовали су: Алма Чоло, Душанка Мајкић, 
представник предлагача Бариша Чолак, Бранко Зрно, Иво Миро Јовић, Зоран Копривица и 
Рудо Видовић. 

Дом народа одгодио је изјашњавање о Предлогу закона о малољетним починиоцима 
кривичних дјела и кривичноправној заштити дјеце и малољетника до завршетка јавне 
расправе и усвојио сљедећи закључак: 

Колегијум Дома народа Парламентарне скупштине БиХ, у договору са 
предсједавајућима клубова народа, донио је закључак којим се изјашњавање о Предлогу 
закона о малољетним починиоцима кривичних дјела и кривичноправној заштити дјеце и 
малољетника одгађа до завршетка јавне расправе. 
 
 
Ад. - 11. Предлог закона о заштити и добробити животиња (прво читање) - предлагач:  
               Савјет министара БиХ  
 

У дискусији о овој тачки дневног реда учествовала је Душанка Мајкић. 
Дом народа једногласно је усвојио у првом читању Предлог закона о заштити и 

добробити животиња. 
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Ад. - 12. Извјештај о извршењу Буџета институција БиХ и међународних обавеза БиХ 
                за период I-XII 2007. године  
 

У дискусији о овој тачки дневног реда учествовала је Душанка Мајкић. 
Дом народа једногласно је усвојио Извјештај о извршењу Буџета институција БиХ и 

међународних обавеза БиХ за период I-XII 2007. године са сљедећим закључцима: 
 

1. Налаже се Министарству финансија и трезора БиХ да предузме неопходне мјере с 
циљем унапређења процеса планирања, контроле и извршења буџета и да о 
предузетим мјерама обавијести Комисију за финансије и буџет. 

2. Скреће се пажња Министарству финансија и трезора БиХ да је дужно да поштује 
одредбе члана 22. став 2. Закона о финансирању институција БиХ („Службени 
гласник БиХ“, број 61/04) и да редовно Парламентарној скупштини БиХ доставља 
шестомјесечне извјештаје о извршењу буџета институција БиХ и међународних 
обавеза БиХ. 

3. Дом народа тражи од Савјета министара БиХ да поштује законске рокове  за израду 
предлога закона о буџету институција БиХ за наредну годину. 

4. Дом народа тражи од Савјета министара БиХ да Предлог закона о буџету институција 
БиХ за 2009. годину у што краћем року достави Предсједништву БиХ како би овај 
закон што прије био упућен у парламентарну процедуру. 

 
Ад. -13. Информација о стању у области имовинских деликата у Босни и Херцеговини,  
              са нагласком на кривично дјело отуђење возила у 2006. и 2007. години и у  
              првих шест мјесеци 2008. године  
 
 У дискусији о овој тачки дневног реда учествовали су: Слободан Шараба, Иво Миро 
Јовић и Алма Чоло. 

Дом народа је, са 12 гласова „за“ и једним гласом „уздржан“, примио к знању 
Информацију о стању у области имовинских деликата у Босни и Херцеговини, са нагласком 
на кривично дјело отуђење возила у 2006. и 2007. години и у првих шест мјесеци 2008. 
године. 
 
 
 
Ад. - 14. Извјештај Заједничке комисије за усаглашавање Предлога за именовање  
               омбудсмена у Институцију омбудсмена за људска права Босне и Херцеговине  
 
 У дискусији о овој тачки дневног реда учествовали су: Хилмо Неимарлија, Душанка 
Мајкић, Божо Рајић, Рудо Видовић, Слободан Шараба, Хазим Ранчић, Младен Иванић, Алма 
Чоло и Илија Филиповић. 

Дом народа је са 10 гласова “за”, три гласа “против” и једним гласом “уздржан” 
усвојио Извјештај Заједничке комисије за усаглашавање Предлога за именовање омбудсмена 
у Институцију омбудсмена за људска права БиХ, те за омбудсмене у Институцију 
омбудсмена за људска права БиХ именовао: 

 
- Јасминку Џумхур из бошњачког народа и  
- Иву Брадвицу из хрватског народа.  

 
Дом народа није усвојио закључак који је предложила Ад хок комисија. 
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Ад. - 15. Извјештај Заједничке комисије за усаглашавање предлога за именовање  
               замјеника генералног ревизора 
 

У дискусији о овој тачки дневног реда учествовали су: Драго Љубичић, Душанка 
Мајкић, Алма Чоло, Илија Филиповић и Слободан Шараба. 
 

Дом народа је са девет гласова “за”, два гласа “против” и два гласа “уздржан” усвојио 
Извјештај Заједничке комисије за усаглашавање предлога за именовање замјеника 
генералног ревизора, те именовао Џевада Некића из бошњачког народа за замјеника 
генералног ревизора. 

 
 
Ад. - 16. Извјештај о раду Државне комисије за ревизију одлука о натурализацији 
               страних држављана у БиХ за период од 01. 01. до 30. 06. 2008. године  
 
 У дискусији о овој тачки дневног реда учествовали су: Слободан Шараба, Иво Миро 
Јовић, Драго Љубучић, Бранко Зрно и Зоран Копривица. 
 Дом народа једногласно је усвојио Извјештај о раду Државне комисије за ревизију 
одлука о натурализацији страних држављана у БиХ за период од 01. 01. 2008. до 30. 06. 
2008. са сљедећим закључцима: 
 

1. Прихвата се Извјештај о раду Државне комисије за ревизију одлука о натурализацији 
страних држављана у Босни и Херцеговини за период од 01.01.2008. до 31.06.2008. године. 

 
2. Задужује се Савјет министара БиХ да испоштује закључке Парламентарне скупштине БиХ 

донесене на одвојеним сједницама Представничког дома и Дома народа, одржаним 13. 
фебруара 2008. године и 25. фебруара 2008. године.   

 
3. Извјештај као информацију треба доставити свим ресорним министарствима која су водила 

првостепени поступак и доносила одлуке о додјељивању држављанства Босне и 
Херцеговине, као и надлежним правосудним органима ради надлежног поступања. 

 
4. Обавезује се Државна комисија за ревизију одлука о натурализацији страних држављана у 

БиХ, Министрство безбједности БиХ – Служба за послове са странцима и Гранична 
полиција БиХ, те Министарство цивилних послова БиХ – Дирекција Пројекта ЦИПС да, у 
року од три мјесеца, од Комисије преузму базу података о одузетим држављанствима БиХ 
стеченим натурализацијом и инкорпорирају је у ЦИПС и ИСМ (информациони систем за 
странце) тако што ће је учинити оперативном и доступном органима за спровођење закона 
у БиХ. 

 
5. Обавезује се Државна комисија да, у што краћем року, у „Службеном гласнику БиХ“ објави 

имена свих лица којима је одузето држављанство БиХ стечено натурализацијом и да то 
убудуће чини најмање једном мјесечно. 

 
6. Захтијева се од Државне комисије ефикаснији рад на ревизији држављанстава БиХ 

стечених натурализацијом у складу са законима БиХ. 
 

7. Од СИПА-е и Тужилаштва БиХ тражи се да у што краћем року поднесу Извјештај о 
мјерама предузетим против лица која се доводе у везу са незаконитим додјељивањем 
држављанства БиХ на основу натурализације у периоду од 18. априла 1992. до 1. јануара  
2006. године, за све нивое власти у БиХ. 
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Ад. - 17. Привремени извјештај о раду Интерресорне радне групе на изради Предлога  
               закона о имунитету  
 

Дискусија о овој тачки дневног реда није вођена. 
Дом народа једногласно је усвојио Привремени извјештај о раду Интерресорне радне 

групе на изради Предлога закона о имунитету. 
 
 
Ад. - 18. Годишњи извјештај о напретку (праћење спровођења Акционог плана 1 
               Стратегије реформе јавне управе у Босни и Херцеговини - материјали Савјета  
                министара БиХ) 
 

Дискусија о овој тачки дневног реда није вођена. 
Дом народа једногласно је примио к знању Годишњи извјештај о напретку (праћење 
спровођења Акционог плана 1 Стратегије реформе јавне управе у Босни и Херцеговини) са 
сљедећим закључцима: 

 
1. Потребно је иницирати одржавање сједнице Координационог одбора за економски 

развој и Европске интеграције с циљем рјешавања идентификованих проблема, 
обезбјеђивања даљег координираног приступа и наставка политичке подршке 
спровођењу реформских мјера (у складу са Заједничком платформом о принципима и 
методи примјене Акционог плана 1 Стратегије реформе јавне управе у БиХ). 

2. Од институција и органа управе на нивоима обухваћеним Стратегијом реформе јавне 
управе захтијева се виши степен сарадње и одговорности у спровођењу реформских 
мјера, размјени и достављању информација с циљем дјелотворнијег координирања и 
праћења покренутих и остварених активности. 

3. Неопходно је ојачати позицију и улогу координатора за реформу јавне управе, 
посебно Владе Федерације БиХ и Владе Републике Српске, те унаприједити 
координацију осталих структура за примјену мјера и активности из Акционог плана 1, 
коју чине именовани представници Савјета министара БиХ, Владе Федерације БиХ, 
Владе Републике Српске и Владе Брчко Дистрикта БиХ. 

4. Потребно је наставити развијати механизме за координирање и консултације органа 
управе свих нивоа због усаглашеног дјеловања према донаторима и ефикаснијег 
коришћења донаторске помоћи. 

 
 
Ад. - 19. Декларација о доброј управи – предлагач: Представнички дом 
 
 У дискусији о овој тачки дневнога реда учествовали су: Илија Филиповић, Хазим 
Ранчић, Душанка Мајкић и Иво Миро Јовић. 

Дом народа није усвојио Декларацију о доброј управи уз констатацију да се наведена 
Декларација врати предлагачу на дораду. 
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Ад. - 20. Предлог закључака поводом Информације о кривичним дјелима против 
               живота и тијела, са нагласком на насиље у породици за 2006. и 2007. годину 
               те тенденцијама у прва три мјесеца 2008. године 
 
            Дискусија о овој тачки дневног реда није вођена. 
 Дом народа једногласно је усвојио закључке поводом Информације о кривичним 
дјелима против живота и тијела, са нагласком на насиље у породици за 2006. и 2007. годину 
те тенденцијама у прва три мјесеца 2008. године, који гласе: 
 

1. Дом народа Парламентарне скупштине БиХ констатовао је да је насиље у породици у 
значајном порасту и представља велики друштвени проблем. 

2. Дом народа Парламентарне скупштине БиХ позива надлежне институције на 
примјену мјера предвиђених Резолуцијом Парламентарне скупштине БиХ о борби 
против насиља над женама у породици  („Службени гласник БиХ, бр.15/08), нарочито 
укључујући обавезу усвајања одговарајућих законодавних и буџетских мјера, те 
обезбјеђивања ефикасне примјене већ усвојених закона и мјера, а посебно 
обезбјеђивања бржег приступа судовима, као и ефективног изрицања заштитних 
мјера, успостављања објеката за подршку жртвама насиља у породици и њиховом 
финансирању, те обуке особља у здравству, полицији, правосуђу, социјалним и 
образовним установама. 

3. Констатује се да су установе за социјалну заштиту у Босни и Херцеговини 
материјално и кадровски неадекватно опремљене те да не могу успјешно одговорити 
свом задатку кад је у питању поступање у случајевима насиља у породици, па је 
неопходно утврдити и спроводити мјере на њиховом јачању. 

4. Дом народа Парламентарне скупштине БиХ тражи од Савјета министара БиХ да до 
краја 2008. године поднесе Парламентарној скупштини БиХ на усвајање Предлог 
стратегије превенције и борбе против насиља у породици, насиља на основу пола, 
сексуалног узнемиравања и узнемиравања у Босни и Херцеговини, те да о њеном 
спровођењу најмање једном годишње извјештава Парламентарну скупштину БиХ. 

5. Будући да су предлози мјера и радњи из Информације Министарства безбједности 
БиХ о кривичним дјелима против живота и тијела, са нагласком на насиље у 
породици за период 2006. и 2007. године те тенденцијама у прва три мјесеца 2008. 
године доста уопштени и прешироки,  Дом народа Парламентарне скупштине БиХ 
тражи од Савјета министара БиХ да надлежно министарство конкретизује наведене 
предлоге мјера и радњи, те да предузме неопходне мјере за њихово спровођење.  

 
 
Ад. - 21. Избор чланова Управног одбора Агенције за развој високог образовања и  
               обезбјеђивање квалитета (Ранг-листа Савјета министара БиХ) 
 
 У дискусији о овој тачки дневног реда учествовали су: Младен Иванић, Иво Миро 
Јовић, Слободан Шараба, Бранко Зрно, Хилмо Неимарлија, Рудо Видовић и Илија 
Филиповић. 
 Дом народа је са 10 гласова „за“, једним гласом „против“ и једним гласом „уздржан“ 
усвојио Ранг-листу кандидата за чланове Управног одбора Агенције за развој високог 
образовања и обезбјеђивање квалитета коју је утврдио Савјет министара БиХ. 
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Ад. - 22. Захтјев уставноправних комисија оба дома Парламентарне скупштине БиХ 

за давање овлашћења за утврђивање пречишћеног текста Закона о Суду БиХ и 
           Закона о Тужилаштву БиХ 
 

Дискусија о овој тачки дневног реда није вођена. 
 Дом народа једногласно је овластио уставноправне комисије оба дома 
Парламентарне скупштине БиХ за утврђивање пречишћеног текста Закона о Суду БиХ и 
Закона о Тужилаштву БиХ. 
 
 
Ад. - 23. Иницијатива за израду новог закона о јавним набавама БиХ – предлагач: 
               делегат Душанка Мајкић 
 
 У дискусији о овој тачки дневног реда учествовали су: Душанка Мајкић, Слободан 
Шараба, Адем Ибрахимпашић и Бранко Зрно. 

 Дом народа усвојио је Иницијативу за израду одговарајућег закона о јавним 
набавкама БиХ чији је предлагач делегат Душанка Мајкић са сљедећим закључком: 
 

   1. Дом народа налаже Савјету министара БиХ да у року од 60 дана изради и у  
парламентарну процедуру  упути  одговарајући предлог закона о јавним набавкама.  

 
      2. Дом народа тражи да у odgovarajući предлог закона буду уграђене одредбе које 

Агенцији за јавне набавке дају већа овлашћења и одговорност у погледу обуке 
уговорних органа и добављача,  као и мониторинг у процесу јавних набавки.                                     

 
 
Ад. - 24. Давање сагласности за ратификацију Споразума о кредиту између Босне и 
               Херцеговине, коју заступа Министарство финансија и трезора, и BANK  
               AUSTRIA CREDITANSTALT AG  - Пројекат изградње водовода Фојница- 
               Кисељак и канализационог колектора Лепеница-Кисељак  
 

Дискусија о овој тачки дневног реда није вођена. 
 Дом народа једногласно је дао сагласност за ратификацију Споразума о кредиту 
између Босне и Херцеговине, коју заступа Министарство финансија и трезора, и BANK 
AUSTRIA CREDITANSTALT AG  - Пројекат изградње водовода Фојница-Кисељак и 
канализационог колектора Лепеница-Кисељак.  
 
 
Ад. - 25. Давање сагласности за ратификацију Споразума између Босне и Херцеговине 
               и Савјета министара Републике Албаније о реципрочном унапређењу и  
               заштити инвестиција 
 

Дискусија о овој тачки дневног реда није вођена. 
 Дом народа једногласно је дао сагласност за ратификацију Споразума између Босне 
и Херцеговине и Савјета министара Републике Албаније о реципрочном унапређењу и 
заштити инвестиција. 
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Ад. - 26. Давање сагласности за ратификацију Уговора о финансирању између Босне и  
               Херцеговине и Федерације Босне и Херцеговине и Европске инвестиционе  
               банке – Пројекат водовода и канализације у Федерацији БиХ 
 

Дискусија о овој тачки дневног реда није вођена. 
 Дом народа једногласно је дао сагласност за ратификацију Уговора о финансирању 
између Босне и Херцеговине и Федерације Босне и Херцеговине и Европске инвестиционе 
банке – Пројекат водовода и канализације у Федерацији БиХ. 
 
 
Ад. - 27. Давање сагласности за ратификацију Европског споразума о достављању 
               молби за правну помоћ 
 

Дискусија о овој тачки дневног реда није вођена. 
 Дом народа једногласно је дао сагласност за ратификацију Европског споразума о 
достављању молби за правну помоћ. 
 
 
Ад. - 28. Именовање чланова у Ад хок комисију за израду измјена и допуна као и 
                пречишћеног текста Пословника Дома народа 
 

Дискусија о овој тачки дневног реда није вођена. 
Дом народа једногласно је именовао Душанку Мајкић, Илију Филиповића и  Хазима 

Ранчића  у Ад хок комисију за израду измјена и допуна као и пречишћеног текста 
Пословника Дома народа. 
 
 
            Сједница је завршена у 16.10 часова. 
 
 

Саставни дио овог записника је неауторизовани транскрипт 23. сједнице Дома народа.      
                                 
 
 
                                                                                           
          СЕКРЕТАР                                                                        ПРЕДСЈЕДАВАЈУЋИ                                    
      ДОМА НАРОДА                                                                        ДОМА НАРОДА    
      Марин Вукоја, с.р                                                  др Младен Иванић, с.р                 
 
 
 
 
 
 


